
 

Αθήνα, 29 Νοεμβρίου 2024 

 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

 

Θέμα: «Με παραιτήσεις της Διοίκησης δεν διασφαλίζονται οι έγκαιρες, έγκυρες και με διαφάνεια 

πληρωμές από τον ΟΠΕΚΕΠΕ»   

 

 

Αιφνιδιαστικά και ενώ η διαδικασία έρευνας από την Ευρωπαία Εισαγγελέα για τις πληρωμές των 

ενωσιακών ενισχύσεων στην χώρα μας βρίσκεται σε εξέλιξη, ζητήθηκαν οι παραιτήσεις των μελών της 

διοίκησης του ΟΠΕΚΕΠΕ, μια εξέλιξη που, βέβαια, τείνει  να αποτελεί «κανονικότητα» για τον 

ΟΠΕΚΕΠΕ τα τελευταία 5,5 χρόνια. 

 

Δεδομένου ότι τον Μάρτιο του 2024 σε έκθεσή της η Ευρωπαϊκή Επιτροπή καταλόγισε πρόστιμο στη 

χώρα μας ύψους 283 εκατ. ευρώ για κακή διαχείριση από πλευράς του ΟΠΕΚΕΠΕ πληρωμών 

ενωσιακών ενισχύσεων για τις χρονικές περιόδους 2020, 2021 και 2022 και τον Απρίλιο του 2024 σε 

νέα έκθεσή της έθεσε τον ΟΠΕΚΕΠΕ σε 12μηνη επιτήρηση για σοβαρές παρατυπίες στη λειτουργία του, 

ενώ  και κατόπιν ελέγχου του Ευρωπαϊκού Ελεγκτικού Συνεδρίου ζητήθηκε η επιστροφή ποσού ύψους 

50.755.440,32 ευρώ από  196.083 αγρότες για ενισχύσεις του 2022, έκδηλη και εύλογη είναι η ανησυχία 

των παραγωγών για τον κίνδυνο που διατρέχει η διαδικασία ολοκλήρωσης της καταβολής των 

δικαιούμενων ενισχύσεών τους για το τρέχον έτος, καθώς και για τις εκκρεμότητες από προηγούμενες 

περιόδους. 

 

Επειδή, τα τελευταία χρόνια, η λειτουργία του ΟΠΕΚΕΠΕ είναι προβληματική, με σοβαρές και 

επικίνδυνες παλινωδίες και παραλείψεις, κάτι που επιβεβαιώνεται και από το γεγονός ότι αποτελεί 

αντικείμενο διαρκών ελέγχων από τους ενωσιακούς θεσμούς, 

Επειδή η λειτουργία του ΟΠΕΚΕΠΕ επηρεάζει άμεσα την ορθή καταβολή των δικαιούμενων 

ενισχύσεων των παραγωγών της χώρας μας,  

Επειδή είναι έντονη η ανησυχία και η αγωνία των παραγωγών για την ομαλή καταβολή και εξόφληση 

των ενισχύσεων τους, 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

Τι ακριβώς συμβαίνει στη λειτουργία του ΟΠΕΚΕΠΕ, πώς προτίθεται να διασφαλίσει την 

εύρυθμη λειτουργία του και κατά πόσο πλέον κινδυνεύει η ολοκλήρωση της καταβολής των 

ενωσιακών ενισχύσεων στους παραγωγούς της χώρας μας; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Κόκκαλης Βασίλειος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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